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REPUBLIKA HRVATSKA 

SREDNJA ŠKOLA OTOČAC 

 

KLASA: 007-04/22-01/02 

URBROJ: 2125/37-04-22-08 

Otočac, 15. rujna 2022.  

 

 

S K R A Ć E N I   Z A P I S N I K 

 

s 23. sjednice Školskog odbora Srednje škole Otočac održane 15. rujna 2022. godine 

s početkom u 14.00 u prostoru Srednje škole Otočac, Ćirila i Metoda br. 2 

 

Nazočni članovi: Maja Pezelj Mandarić, Damir Rogić, Vera Atalić, Katarina Ostović Cvitković i 

Vlatka Gašparović  

 

Opravdano izostali: Renata Hodak 

 

Nazočno je 5 članova. 

 

Ostali nazočni: Adela Rukavina - ravnateljica Škole 

 

Zapisničarka: Snježana Oršanić 

 

Predsjednica Školskog odbora, gospođa Maja Pezelj Mandarić, pozdravlja prisutne i utvrđuje da su 

na sjednici prisutna četiri člana Školskog odbora. Gospodin Damir Rogić kasnit će pet minuta. 

Predsjednica Školskog odbora napominje da je gospođi Štefici Bunjevčević s 31. 8. 2022. godine 

istekao mandat iz razloga što je njezin sin završio školovanje, a ona je bila predstavnik roditelja. 

Na sljedećoj sjednici Vijeća roditelja izabrat će se novi član Školskog odbora iz reda roditelja. 

Predsjednica Školskog odbora predlaže sljedeći  

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika s 22. sjednice Školskog odbora 

2. Izvješće o radu Povjerenstva za borbu protiv pušenja za školsku godinu 2021./2022. 

3. Izvješće o radu ŠSD „Gacki sokol“ za školsku 2021./2022. 

4. Donošenje odluke o imenovanju voditelja ŠSD „Gacki sokol“ za školsku 2022./2023. 

5. Razmatranje zamolbi za korištenje sportske dvorane te donošenje odluke o istom 

6. Razmatranje zamolbe HAK-a te donošenje odluke o istom 

7. Možebitno 

 

Predloženi Dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

 

U 14.10 na sjednicu je stigao gospodin Damir Rogić. 
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Ad 1. Zapisnik s 22. sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen.    

Ad 2. Predsjednica Školskog odbora prepušta riječ ravnateljici gospođi Adeli Rukavini  koja je 

Školskom odboru pročitala Izvješće o radu Povjerenstva za borbu protiv pušenja za školsku 

2021./2022. godinu koje je sastavio predsjednik Povjerenstva gospodin Željko Škorić. U Izvješću su 

navedene aktivnosti koje je Povjerenstvo za borbu protiv pušenja provelo u školskoj 2021./2022. 

godini. 

Ad 3. Predsjednica Školskog odbora prepušta riječ ravnateljici gospođi Adeli Rukavini  koja je 

Školskom odboru pročitala Izvješće o radu ŠSD „Gacki sokol“  za školsku 2021./2022. godinu koje 

je sastavio voditelj gospodin Milorad Mandarić. U Izvješću su navedene aktivnosti  i sportska  

natjecanja na kojima su sudjelovali učenici Škole pod vodstvom svojih nastavnika iz tjelesne i 

zdravstvene kulture u školskoj 2021./2022. godini.  

Ad 4. Školski odbor jednoglasno donosi odluku o imenovanju gospođe Suzane Bižanović za 

voditeljicu ŠSD „Gacki sokol“ za školsku 2022./2023. 

Ad 5. Školski odbor jednoglasno prihvaća zamolbe ŽKK Otočac, Udruge žena sportske rekreacije 

Otočac, MKK Otočac, Sportskog kluba Otočac, Planinarskog društva Gromovača, Nogometnog 

kluba Otočac, MNK Otočac, Rukometnog kluba Gospić, NK Lika 95. za najam Školske sportske 

dvorane. Školski odbor jednoglasno odbija zamolbu Društva sportske rekreacije Prvak iz Polače 

zbog nemogućnosti pronalaska slobodnih termina u Školskoj sportskoj dvorani. 

Ad 6. Školski odbor jednoglasno donosi odluku o najmu učioničkog prostora Hrvatskom autoklubu 

za provedbu nastavnog predmeta Propisi i sigurnosna pravila i predmeta Pružanje prve pomoći 

osobama ozlijeđenim u prometnoj nesreći . 

Ad 7. Predsjednica Školskog odbora otvara raspravu. 

Ravnateljica članove Školskog odbora informira o tome da cijena sata korištenja dvorane iznosi 

40,00 kn prema Odluci koju je Županija donijela još 2014. godine. Cijene najma su vrlo niske s 

obzirom na povećanje troškova energenata. Ravnateljica napominje da ćemo biti primorani 

onemogućiti korištenje tuševa nakon treninga jer se financijski ne možemo pokriti. Također 

naglašava da je navedenom Odlukom utvrđena naknada za sat rada spremačice u prekovremenom 

radu u iznosu od 20,00 kuna. Budući da cijena takvog rada iznosi oko 40,00 kuna bruto, razliku 

moramo isplatiti iz vlastitih sredstava. Ravnateljica napominje da se naša dvorana može podijeliti u 

tri dijela te bi trebalo i o tome voditi računa kada se odlučuje o cijenama, tj. da oni koji koriste dio 

dvorane plate manje nego oni koji koriste cijelu dvoranu. Također ističe da će Osnivaču uputiti 

prijedlog novih cijena za najam dvorane kako bi se donijela nova Odluka. Gospođa Vera Atalić 

smatra da je cijena korištenja dvorane zaista niska i da se obvezno treba ići sa prijedlogom 

povećanja cijena prema Županiji. Članovi Školskog odbora podržavaju prijedlog da se korigiraju 

cijene najma Školske sportske dvorane te da se prijedlog s povećanjem cijene najma pošalje prema 

Ličko senjskoj županiji kako bi se donijela nova odluka. 

Ravnateljica Članove Školskog odbora informira da su u Učeničkom domu od 14. do 28.  8. 2022. 

godine boravila djeca iz Ukrajine. U domu je boravilo dvadeset četvero djece, 11 majki i dva 

vozača. Djeca su u domu smještena na poziv gradonačelnika gospodina Gorana Bukovca s kojim je 

dogovorenom da će Grad prehranu sufinancirati s 30.000 kn te nam je taj iznos i uplaćen. Troškove 

smještaja trebala bi sufinancirati Ličko-senjska županija. Prema njima je upućen zahtjev za doznaku 

tih sredstava. 

 

Ravnateljica članove Školskog odbora informira da su trenutačno kod nas u Školu upisana tri 

učenika iz Ukrajine. Dva su učenika upisala gimnaziju, a jedan je upisan u trogodišnji program za 
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elektromehaničara. Ravnateljica napominje da učenici Ukrajinci nakon održane redovne nastave 

imaju još dva dodatna sata dnevno učenja Hrvatskog jezika. Učenici moraju odraditi 70 sati nastave 

Hrvatskog jezika za strance. Gospođu Katarinu Ostović Cvitković zanima tko financira rad 

nastavnika Hrvatskog jezika s tim učenicima. Ravnateljica napominje da to financira Ministarstvo 

znanosti i obrazovanja. 

 

Kako više nije bilo rasprave, predsjednica Školskog odbora pozdravlja prisutne i završava sjednicu. 

 

Završeno u 14:50. 

 

 

Zapisničarka                 Predsjednica Školskog odbora 

 

Snježana Oršanić, oec.                                                     Maja Pezelj Mandarić, dipl. oec. 

 


